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شماره

صفحه

روزنامه

از  شیراز    11 منطقه  شهردار 
ایستگاه های  بستر  هموارسازی 
کلانشهر  از  بخش  این  در  اتوبوس 
برنامه  این  داد و گفت:  شیراز خبر 
در راستای فراهم آوردن زمینه رفت 
و  و درخور  و آسان  آمد آسوده  و 
انجام  توانان  شایسته جانبازان و کم 

می گیرد.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
منطقه  شهرداری  عمومی  روابط  از 
این  در  فراشاییان  علی  شیراز  یازده 
باره گفت: یکی از برنامه های ویژه 
شهری  خدمات  و  اجرایی  معاونت 
ماه های  در  یازده  منطقه  شهرداری 
ایستگاه های  سامان دهی  سال  پایانی 

هم  برنامه  این  که  است،  اتوبوس 
اکنون در گذرگاه ها دنبال می شود.

که  این  به  گریز  با  فراشاییان 
ایستگاه های  بستر  هموارسازی 
بندی،  نوبت  اساس  بر  اتوبوس 
پایش  و  شهرنشین  توده  فشردگی 
می گیرد  انجام  کارشناسان  های 
کلانشهر  از  بخش  این  در  افزود: 
اتوبوس  ایستگاه های  شیراز 
کار  این  که  دارد  وجود  بسیاری 
به شهروندان  بهتر  به خدمات رسانی 
برنامه  است  گفتنی  می انجامد. 
پاییز  از  ایستگاه ها  بستر  سامان دهی 
امسال آغاز شده و تاکنون بیش از 

ده ایستگاه بهسازی شده است.

شهردار منطقه 11 شیراز خبر داد؛

سامان دهی ایستگاه های اتوبوس 
در گستره منطقه ۱۱

شهردار منطقه 9 شهرداری منطقه شیراز خبر داد؛

تداوم و جدیت در توسعه و تعمیر 
خطوط انتقال آب فضای سبز منطقه 

در پیامی؛

اعلام  با  عراق  نقل  و  حمل  وزیر 
نسبت پیشرفت در طراحی های اولیه 
پروژه جاده توسعه، گفت که عراق 
این  در  کشورها  همه  مشارکت  از 

پروژه استقبال می کند.
به گزارش ایلنا از میدل ایست نیوز، 
السعداوی، وزیر حمل  رزاق محیبس 
و نقل عراق، با اعلام نسبت پیشرفت 
جاده  پروژه  اولیه  طراحی های  در 
توسعه، گفت که عراق از مشارکت 
همه کشورها در این پروژه استقبال 
که  کرد  تأکید  السعداوی  می کند. 
به  توسعه  جاده  پروژه  طراحی  روند 
خوبی جریان دارد و مذاکرات عراق 
با کشورهایی که به مشارکت در آن 

تمایل نشان داده اند ادامه دارد.
وی گفت که در این باره مذاکراتی 
جمله  از  گوناگون  کشورهای  با 
انجام  قطر  و  امارات  ایران،  ترکیه، 
دیگر  پیوستن  از  عراق  و  شده 
استقبال  پروژه  این  به  کشورها 
می کند.وزیر حمل و نقل عراق تأکید 
کرد که طراحی های اولیه خط ریلی 

جاده توسعه پیشرفت 50 درصدی و 
 25 پیشرفت  جاده ای  مسیر  طراحی 

درصدی داشته است.
مشاور  شرکت  که  داد  ادامه  وی 
آزمایش های  انجام  حال  در  ایتالیایی 
این  مناطقی است که  از خاک  لازم 
جاده از آنها عبور می کند و پیشرفت 
بسیاری در این باره انجام شده است.

پروژه جاده توسعه که اواخر ماه مه 
السودانی،  شیاع  محمد  توسط  گذشته 
شامل  شد،  اعلام  عراق  وزیر  نخست 
به  عراق  از  ریلی  و  زمینی  مسیری 

ترکیه و بنادر آن است.
این مسیر از بندر فاو در بصره آغاز 
می شود و برنامه ریزی شده تا متشکل 
از یک جاده و راه آهن به طول یک 
خاک  داخل  کیلومتر   200 و  هزار 
ریلی  شبکه  به  آن  اتصال  و  عراق 
ترکیه است.بودجه این پروژه حدود 
17 برآورد شده و در 3 مرحله اجرا 
 2028 سال  نخست  مرحله  می شود. 
مرحله دوم سال 2033 و مرحله پایانی 

نیز سال 2050 تکمیل می شود.

مذاکرات عراق با ترکیه، ایران، 
امارات و قطر درباره »جاده توسعه«

منطقه  شهرداری   9 منطقه  شهردار 
بهسازی  عملیات  اجرای  از  شیراز 
انتقال  خطوط  شیرهای  تعمیر  و 
خرمشهر  بلوار  سبز  فضای  آب 
قهرمانان،  میدان  غربی،  پرتو  بلوار 
بلوار  زیتون  جنگل  بهارستان،  بلوار 
دلاوران، رفوژ وسط بلوار بهارستان، 
خرمشهر  بلوار  و  غربی  پرتو  بلوار 
خبر داد.                                                                                                    
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
منطقه  شهرداری  عمومی  روابط  از 
بیان  زاده   رستم  عبدالصالح     9
کرد : در راستای کاهش حداکثری 
تعمیر  بر  علاوه  آبیاری،  هزینه های 
سطح  کل  در  آب  انتقال  خطوط 
که  معیوب  شیرهای  تعمیر  منطقه، 
موجب افت فشار خط، عدم کنترل 
و متمرکز کردن  فشار آب می شود 
در دستور کار قرار دارد.  با اجرای 

تداوم آبیاری  بر  این طرح ها علاوه 
کاهش  پایدار  سبز  فضای  ایجاد  و 
ثمرات  از  مدت  دراز  در  هزینه ها 

این طرح است.
وی افزود: تاکنون اجرای روشنایی 
دستور  در  منطقه  سطح  بوستان های 
از  زیادی  درصد  و  دارد  قرار  کار 
این بوستان ها هم اکنون از روشنایی 
برخوردار هستند و با همت معاونت 
منطقه  شهرداری  شهری  خدمات 
روشنایی  کامل  اجرای  شیراز   9

بوستان ها در دستور کار قرار دارد.

تحلیل این خبر  را در صفحه اول بخوانید

در جلسه شورای عالی نظارت بر اتاق ایران با اعضای جدید عنوان شد؛ مهمترین دغدغه این روزهای دولت 

نشست شورای عالی نظارت بر اتاق ایران با حضور اعضای جدید هیئت 
رئیسه و انجمن نظارت بر انتخابات برگزار شد؛ ضمن آن وزیر صنعت، 
معدن و تجارت، رفع نگرانی های اقتصادی و معیشتی مردم را مهمترین 

دغدغه این روزهای دولت عنوان کرده است.
به گزارش ایسنا، طبق اعلام وزارت صنعت، معدن و تجارت یک روز 
پس از برگزاری انتخابات هیئت رئیسه جدید اتاق ایران، نشست شورای 
عالی نظارت بر اتاق ایران با حضور اعضای جدید هیئت رئیسه و انجمن 

نظارت بر انتخابات برگزار شد.
عباس علی آبادی وزیر صنعت، معدن و تجارت در این نشست ضمن 
از همراهی و همکاری اعضا و دبیرخانه شورای عالی نظارت،  تشکر 
انجمن نظارت بر انتخابات و سایر دست اندرکاران برگزاری انتخابات 
اتاق ایران، اظهار کرد: علیرغم اینکه بخش اعظمی از وقت و انرژی 
وزارت صمت در دوره جدید صرف اتفاقات و چالش های مربوط به 
اتاق ایران شد با این حال از اینکه تمامی فرایندهای مربوطه بر اساس 

مر قانون و آیین نامه موجود برگزار و اجرا شد، خداوند را شاکریم.
رفع نگرانی های اقتصادی مردم، مهمترین دغدغه این روزهای دولت

رئیسه  فعالیت و تلاش مضاعف هیئت  بر ضرورت  تأکید  وی ضمن 
مهمترین  گفت:  گذشته،  ماه  چند  کاستی های  جبران  مسیر  در  جدید 
دغدغه این روزهای دولت رفع نگرانی های اقتصادی و معیشتی مردم 
به  بویژه  اقتصادی  ایجاد لطمات و آسیب های  از  شریف و جلوگیری 
دهک های مستضعف جامعه است؛ لذا می بایست با تمام توان و ظرفیت 

در مسیر تحقق اهداف شعار سال و رضایت مردم حرکت کنیم.
کرد:  خاطرنشان  پایان  در  ایران  اتاق  بر  نظارت  عالی  شورای  رئیس 
جدید  اعضای  انتخاب  روز  نخستین  در  عالی  شورای  جلسه  برگزاری 
هیئت رئیسه اتاق ایران، با دو دستور جلسه مشخص کاری، نشان دهنده 
اهتمام تمامی اعضا در جهت رفع سریع موانع کار و فعالیت های مربوط 
به اتاق است. در ادامه این جلسه، وزرای اقتصاد و جهاد کشاورزی و 
رئیس سازمان استاندارد و تحقیقات صنعتی نیز ضمن تقدیر از تلاش های 
دبیرخانه شورای عالی و انجمن نظارت، درایت و تدبیر وزیر صمت به 
ماهه  چند  چالش های  مدیریت  در  نظارت  عالی  شورای  رئیس  عنوان 
اخیر اتاق ایران، بر ضرورت از سرگیری فعالیت های دبیرخانه شورای 
گفت وگوی دولت و بخش خصوصی و خروجی ملموس فعالیت های 

اتاق ایران در سپهر اقتصادی کشور تأکید کردند.
دبیر  لطفی زاده  سیدعلی  نشست  این  ابتدای  در  گزارش  این  اساس  بر 
جدید  اعضای  به  تبریک  از  پس  ایران  اتاق  بر  نظارت  عالی  شورای 
هیئت رئیسه اتاق ایران، از تلاش های 1۴ ماهه انجمن نظارت و سایر 

دست اندرکاران برگزاری انتخابات اتاق ایران قدردانی کرد.
وی ضمن تشریح اقدامات و فرآیندهای مربوط به اجرای مصوبه یکم 
انتخابات بر  از برگزاری تمامی مراحل  آبان ماه شورای عالی نظارت 

اساس مر قانون و آیین نامه مصوب شورای عالی خبر داد.
همچنین صمد حسن زاده-رئیس جدید اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و 
کشاورزی ایران- نیز طی این نشست با قدردانی از تلاش های شورای 
مسیر  در  شورا  این  دبیرخانه  همچنین  و  ایران  اتاق  بر  نظارت  عالی 
تکالیف،  که  کرد  امیدواری  ابراز  انتخابات،  بهتر  چه  هر  برگزاری 
بخش های  تعامل  و  همراهی  با  ایران  اتاق  مأموریت های  و  وظایف 

خصوصی و دولتی با جدیت و سرعت بیشتر دنبال شود.
در ادامه حسین میرمحمد صادقی رئیس انجمن نظارت بر انتخابات اتاق 
در  این شورا  دبیرخانه  و  عالی  از همراهی شورای  تقدیر  با  هم  ایران 
فعالیت 1۴  اتاق، گفت: در طول  انتخابات  بهتر  اجرای هرچه  راستای 
در  صرفاً  تا  بستیم  کار  به  را  خود  تلاش  تمامی  نظارت  انجمن  ماهه 
استقبال بسیار خوب اعضای هیئت  قانون حرکت کنیم.  مسیر اجرای 
بود؛  تقدی  قابل  نیز  ماه  بهمن  انتخابات یکم  از  ایران  اتاق  نمایندگان 
ضرورت به سامان رسیدن فعالیت های معلق اتاق و تمایل به از سرگیری 
تعاملات بخش خصوصی و دولت از دلایل استقبال خوب اعضای هیئت 

نمایندگان از انتخابات اتاق بود.
وی با بیان اینکه انجمن نظارت مکلف به اجرای تصمیمات و مصوبات 
رئیسه جدید  هیئت  امیدواری کرد:  اظهار  است،  نظارت  عالی  شورای 
هرچه سریعتر نسبت به انجام وظایف خود اهتمام ورزیده و وضعیت 

اتاق به روال عادی بازگردد.
گفتنی است در پایان این نشست وزیر صمت و رئیس شورای عالی 
از تلاش های 1۴  لوح سپاس  اهدای  با  ایران  اتاق  انتخابات  بر  نظارت 
آرزوی  آنان  برای  و  تقدیر  انتخابات  بر  نظارت  انجمن  اعضای  ماهه 

موفقیت کرد.
همچنین اعضای شورای عالی و انجمن نظارت بر انتخابات در این جلسه 
درخصوص دو دستور کار مربوط به انتخابات اتاق های آبادان و همدان 
ضمن بحث و تبادل نظر درخصوص ادعاهای مطرح شده، نسبت به انجام 
در  دقیق تر  تعمق  همچنین  و  کارشناسی  و  حقوقی  بیشتر  بررسی های 

مستندات و استعلامات ارسالی به شورای عالی موافقت کردند.

نگاه و توجه خاص شورا و شهرداری 
شیراز در حفظ و نگهداری 

باغات قصردشت
یازدهمین ایستگاه بازدیدهای نظارتی 

شورای اسلامی شهر و مدیریت شهری شیراز 

در شهرداری منطقه ۶

از  نقل  به  طلوع  روزنامه  به گزارش 
شهر  اسلامی  شورای  عمومی  روابط 
شورای  نظارتی  بازدیدهای  شیراز، 
اسلامی و مدیریت شهری شیراز در 
یازدهمین ایستگاه خود به شهرداری 
این سلسله  منطقه ۶ شیراز رسید که 
ارباب  تکریم  هدف  با  بازدیدها 
ایجاد  و  بهتر  خدمت رسانی  رجوع، 

امیدآفرینی انجام می شود.
در این بازدید چندساعته، گفت وشنود 
با مدیران و کارکنان با هدف تکریم 
و دریافت نقطه نظرات و پیشنهادات 
منطقه  مسائل  بررسی  جلسه  و   آنها 
ظرفیت ها،  با  آشنایی  جهت  به 
کاستی ها و چالش ها و موانع موجود 
و آگاهی از روند پیشرفت برنامه ها 
مواردی  از  منطقه؛  این  پروژه های  و 
نیم روزی،  بازدید  این  در  که  بودند 
شورای  نظارتی  بازدیدهای  مطابق 
اسلامی شهر و مدیریت شهری شیراز 

انجام گرفتند.
و  شورا  خاص  توجه  و  نگاه   
شهرداری شیراز در حفظ و نگهداری 

باغات قصردشت
 رئیس کمیته محرومیت زدایی شورای 
یازدهمین  در  شیراز  شهر  اسلامی 
بازدید نظارتی با حضور در منطقه ۶ 
شهرداری شیراز گفت: در یازدهمین 

بازدید از منطقه ۶ شهرداری در قالب 
میز خدمت، به صورت حضوری در 
خدمت کارکنان منطقه و شهروندان 
و  مشکلات  و  مسائل  که  بودیم 
و  بررسی  شهروندان  درخواست های 

تصمیماتی اتخاذ شد.
  مریم حسینی اظهار کرد: در سلسله 
بازدیدهای نظارتی که توسط شهردار 
برخی  و  معاونین  همراهی  به  شیراز 
می شود،  انجام  شهر  شورای  اعضای 
دارای  شیراز  شهرداری  شش  منطقه 
اینکه  آن  و  است  بارزی  نکته  یک 
نسبت به دیگر مناطق، بافت متنوعی 

دارد.
اینکه منطقه  به  با توجه  افزود:   وی 
شش یک منطقه برخوردار است اما با 
وجود محلاتی چون جوادیه، پردیس، 
منصورآباد  و  دینکان  لاله،  شهرک 
نیاز به زیرساخت های خاص دارد و 

باید به آنها رسیدگی شود.
 سخنگوی شهر شیراز از نگاه و توجه 
در  شیراز  شهرداری  و  شورا  خاص 
حفظ باغات این منطقه سخن گفت و 
با بررسی هایی  امیدوارم  عنوان کرد: 
انجام و راهکارهایی که در نظر  که 
تنفس  شرایط  بتوانیم  می شود  گرفته 
و  داشته  نگه  روز  به  را  شیراز  شهر 

مانع از بین رفتن باغات شویم.

معاون بهره برداری شرکت برق منطقه ای فارس از ثبت یک شاخص 
بار  نخستین  برای  فارس خبر داد و گفت:  منطقه ای  جدید در برق 
بر روی خطوط گرم 132 کیلوولت  نصب 32 کیلومتر سیم گارد 

عالی شهر بوشهر با موفقیت انجام گرفت.
برق  شرکت  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش   به 
در  شده  انجام  اقدامات  تشریح  با  فرامرزی  فرشاد  فارس  منطقه ای 
این زمینه افزود: این اقدام در راستای کاهش خاموشی مشترکین در 
شهرهای دلوار، رستمی و جایینک استان بوشهر و با صرف اعتباری 

معادل 82 میلیارد ریال انجام شده است.
 فرامرزی با بیان اینکه شرکت برق منطقه ای فارس به بهره گیری از 
توان تخصصی داخلی اقدام به خرید 32 کیلومتر سیم گارد جهت خط 
132 کیلوولت عالی شهر-رستمی نمود افزود: عملیات نصب به دلیل 
جایینک،  و  رستمی  ایستگاه های  در  مشترک  خاموشی  امکان  عدم 
به صورت برقدار بر روی پایه H برای اولین بار در برق فارس اجرا 

شد.
معاون بهره برداری شرکت برق منطقه ای فارس ضرورت اجرای این 
پروژه را هم بیان کرد و گفت: خطوط هوائی انتقال انرژی به علت 
دائماً تحت  قرارگرفتن در محیط آزاد،  داشتن مسیرهای طولانی و 
تأثیر شرایط جوی محیط اطراف خود قرار دارند. گاهی این شرایط 
می توانند موجبات بروز اشکال در کار خطوط انتقال و در نتیجه بروز 
شبکه  کار  تداوم  جهت  بنابراین  کنند.  فراهم  را  شبکه  در  اختلال 
اشکالات  این  از وقوع  امکان  تا حد  و عدم خروج خط لازم است 

جلوگیری نمود.

فرامرزی همچنین گفت: یکی از عوامل مهم جوی که همواره تداوم 
دلیل  به  است.  صاعقه  می کند  تهدید  را  انتقال  خطوط  برق رسانی 
بلند بودن ارتفاع برج های انتقال نیرو و بعضاً پهن بودن سر دکل ها 
احتمال برخورد صاعقه با برج و هادیهای خطوط انتقال بسیار بیشتر 
از احتمال برخورد صاعقه با زمین مجاور آن است. در قسمت های 
که خط انتقال از مناطق دشت و هموار عبور می کند به علت نبودن 
عوارض مرتفع دیگر، احتمال برخورد صاعقه با شبکه انتقال باز هم 

بیشتر می شود. از این رو نصب سیم های گارد ضرورت می یابد.
 غلامرضا صفاری مدیر دفتر بهینه سازی شبکه شرکت برق منطقه ای 
آنجاییکه خط مذکور در  از  این خبر گفت:  نیز در تکمیل  فارس 
هنگام  گذشته  سنوات  در  است  شده  واقع  منطقه  بارندگی  کانون 
بارندگی و رعد و برق، خط قطع و ایستگاه های رستمی و جایینک 
)تیاف از خط فوق( و شهرهای مذکور از مدار خارج می شدند که 
با نصب گارد فوق در بازه مشابه امسال تاکنون هیچگونه خاموشی 

رخ نداده است.

معاون بهره برداری شرکت برق منطقه ای فارس خبر داد ؛

حضرت آیت الله خامنه ای در پیامی، درگذشت آقای سید مهدی طالقانی 
فرزند گرامی مرحوم آیت الله سید محمود طالقانی را تسلیت گفتند.

به گزارش ایلنا، آیت الله خامنه ای در پیامی، درگذشت آقای سید مهدی 
تسلیت  را  طالقانی  محمود  سید  آیت الله  مرحوم  گرامی  فرزند  طالقانی 

گفتند.
متن پیام رهبر انقلاب اسلامی به شرح زیر است.

بسم الله الرحمن الرحیم
درگذشت جناب آقای سید مهدی طالقانی فرزند گرامی مجاهد بزرگ 
بازماندگان  به  را  رحمةالله علیهما  طالقانی  محمود  سید  آیت الله  مرحوم 
محترم ایشان و خاندان مکرم طالقانی تسلیت عرض می کنم و رحمت و 

مغفرت الهی را برای آن مرحوم مسألت می نمایم.
سیدعلی خامنه ای                                       ۶ بهمن 1۴02

اجرای برنامه فرهنگی، ادبی- 
پسینی دلگشا با شعر حافظ- در شیراز

پژوهان  حافظ  از  جمعی  حضور  با 
و دوستداران خواجه اهل راز حافظ 
و  فرهنگی  برنامه  نخستین  شیرازی 
حافظ  شعر  با  دلگشا  پسینی  ادبی 
عمارت  و  شیراز  تاریخی  بافت  در 
هتل  )بوتیک  نظام  نصیر  تاریخی 
سنتی راد( برگزار شد. به گفته سید 
دبیر  ارسنجانی  حسینی  الدین  محی 
فرهنگی  گروه  برنامه های  اجرایی 
باشکوه  مراسم  این  شیراز  شاهدان 
و  خوب  اجرای  با  که  معنوی  و 
و  محمدی  صغری  بانو  هنرمندانه 
محمدرضا  بی دریغ  حمایت های 
اقامتی  مجموعه  مدیر  راد  رفیعی 
گروه  دعوت  و  راد  گردشگری  و 
فرهنگی شاهدان شیراز برگزار شد، 
دکتر حسین علیان استاد دانشگاه و 
حافظ پژوه، بانو فریبا کاظمی فعال 
فرهنگی و شاعر معاصر، بانو دهقان 
مورد  در  سخنرانی  و...به  ادبی  فعال 
شخصیت پررمز و راز شاعر ملی و 
پرداخته  شیرازی  حافظ  المللی  بین 
از خوانندگان جوان  منتظر  پوریا  و 
اجرای  شجریان  استاد  شاگرد  از  و 
آواز  و  پرخاطره  و  شاد  برنامه ای 
پسین  در  را  ماندنی  یاد  به  و  سنتی 
فضای  این  در  و  شیراز  دلگشای 
زندیه  عهد  سنتی  زیبای  و  جالب 
رقم زد.همچنین حمید حفیظ، شیراز 
خوانش  با  فرهنگی  فعال  و  پژوه 
زیبای  گویش  به  محلی  اشعاری 
فقید  و  نامدار  شاعران  از  شیرازی 
شیراز از جمله بیژن سمندر و...توجه 

و تشویق جمع حاضر در این محفل 
سپس  کرد.  خود  متوجه  را  ادبی 
گرامی  آقایان  و  بانوان  از  تعدادی 
کاظمی،  بانو  علیان،  استاد  جمله  از 
جناب حفیظ، جناب سعادت، بانوان 
نگهداری،  دهقان،  صباغی،  گرامی 
هنرمند  خواهران  شکیبا،  کشتکار، 
لیلیان(،  و  )میرانا  الیکایی  خلاق  و 
بانو محمدی و... اشعاری از حافظ را 
ابیات و  قرائت و برخی به خوانش 
بانو  سروده هایی از خود پرداخته و 
اقلیم  یاران  ادبی  مدیر گروه  وفایی 
فعال در  این گروه  به معرفی  عشق 
هتل راد بسنده کرد و بانو زارعی به 
به  است  قرار  پرداخت.  نوازی  دف 
همت گروه فرهنگی شاهدان شیراز 
و با حمایت های مالی و معنوی هتل 
ماه  هر  آخر  یا  اول  در  راد،  سنتی 
پسینی  ماهانه  نشست های  سلسله 
همراه  به  حافظ  شعر  با  دلگشا 
و  متنوع  و  شاد  برنامه های  اجرای 
پژوهان  حافظ  علمی  سخنرانی های 
در عمارت تاریخی نصیر نظام واقع 
خیابان  شیراز،  تاریخی  بافت  در 
)انتهای   11 کوچه  زند،  کریمخان 

بازارچه فیل( برگزار شود.

قدردانی مدیر کل روابط عمومی 
وزارت نیرو  از مدیر روابط عمومی شرکت 
آبفا استان فارس به پاس عملکرد مطلوب 

عمومی های  روابط  جشنواره  در 
مشاور  کشور  برق  و  آب  صنعت 
عمومی  روابط  کل  مدیر  و  وزیر 
تقدیر  لوح  اعطای  با  نیرو  وزارت 
مدیر روابط عمومی و آموزش  از 
همگانی شرکت آبفا استان فارس 
به پاس عملکرد مطلوب در تابستان 

سال 1۴۰2 تقدیر کرد.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
آبفا  شرکت  عمومی  روابط  از 
روابط  جشنواره   در  فارس  استان 
برق  و  آب  صنعت  عمومی های 
کشور که سوم بهمن ماه با حضور 
مدیران روابط عمومی صنعت آب 
کشور  سراسر  استان های  برق  و 
نیرو  وزارت  اجتماعات  سالن  در 
کاظمی  اکبر  علی  شد،  برگزار 
روابط  مدیرکل  و  وزیر  مشاور 
عمومی وزارت نیرو با اعطای لوح 

روابط  مدیر  خلیلی  علی  از  تقدیر 
عمومی و آموزش همگانی شرکت 
آبفا استان فارس به پاس عملکرد 
 1۴۰2 سال  تابستان  در  مطلوب 

تقدیر کرد.
این لوح تقدیر آمده  از  در بخشی 
جشنواره   ارزیابی  بر  بنا  است: 
عملکرد روابط عمومی های صنعت 
آب و برق در تابستان 1۴۰2 روابط 
فاضلاب  و  آب  شرکت  عمومی 
لوح  دریافت  شایسته  فارس  استان 

تقدیر شناخته شده است.

جبار کوچکی نژاد در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، درباره انتقادات دولت 
به مجلس شورای اسلامی درخصوص اضافه کردن 300 هزار میلیارد به 
هزینه ها در لایحه بودجه سال 1۴03 گفت: بحث بودجه هنوز جمع بندی 
نشده است اولًا تبصره ها باقی مانده است، ثانیاً جداول هم تقریباً اسفند 
ماه می آیند؛ چرا دولتمردان عجله می کنند؟ هنوز تبصره ها تمام نشده اند 

این رقم ها را از کجا می آورند؟
ادامه داد: شاید ماشین  تلفیق لایحه بودجه 1۴03  این عضو کمیسیون 
حسابشان خوب کار نمی کند و اگر نه از الان که نمی شود گفت 300 
به بودجه دولت اضافه شده آن هم در حالیکه ما  هزار میلیارد تومان 
در هنوز جمع بندی نکرده ایم، هنوز به حقوق ها نرسیده ایم، اصلًا چنین 
چیزی نیست! دولت سعی کند قدری ساکت باشد آرام بگیرد و یک 
بیایند قضاوت کنند که  نهایت،  برویم در  ما جلو  تا  مقدار صبر کند 
چیزی اضافه کرده ایم یا آن جاهایی که باید شفاف سازی می کردیم، 

این کار را انجام داده ایم و بودجه را شفاف کرده ایم.
وی خاطرنشان کرد: مثلًا در حوزه نفت ما گفتیم همه منابعی که دولت 
می آورد غیر از حمل و نقل و بنزین داخل پمپ بنزین ها، پول اضافه 
جابجا  و  می گرفتند  خودشان  برای  قدیم  در  بگیرد،  خزانه  از  باید  را 

می کردند و این چندین هزار میلیارد تومان افزایش منابع برای دولت 
دارد. یا درخصوص ارزش افزوده که یک درصدش 70 هزار میلیارد 
تومان می شود، دولت 50 هزار میلیارد تومان آورده بود معلوم است که 
منابع پنهانی داریم و باید جمع بندی کنیم بعد می توانیم به دولت بگوییم 
افزایش داده ایم یا خیر، در جهت هماهنگی با دولت حرکت کرده ایم.

کوچکی نژاد درباره این که مجلس حقوق کارکنان را از 18 درصدی 
که دولت در لایحه بودجه سال 1۴03 آورده بود به 20 درصد افزایش 
این نگرانی  بار مالی دارد و  این کار  داده است و دولت معتقد است 
وجود دارد که سال آینده برای جبران این بار مالی قیمت بنزین افزایش 
پیدا کند، عنوان کرد: ما وقتی چیزی را مصوب می کنیم درآمدهایش 
را واقعی می بینیم، نیازی به این نیست که دولت بیاید قیمت بنزین را 

افزایش دهد تا بعضی مصوبات مجلس را تحت پوشش قرار دهد.
وی تاکید کرد: مجلس به شدت با افزایش قیمت بنزین مخالف است و 

نمی گذارد دولت آن را افزایش دهد.
این که  درباره  اسلامی  شورای  مجلس  تلفیق  کمیسیون  عضو  این 
گفت:  است،  شده  مطرح  بنزین  شدن  نرخی   3 درباره  گمانه زنی های 

چنین چیزی حقیقت ندارد.

کوچکی نژاد عضو کمیسیون تلفیق لایحه بودجه ۱۴۰۳:

شاید ماشین حسابشان خوب کار نمی کند که می گویند ۳۰۰ هزار میلیارد به بودجه اضافه شده است


